
دبیر انجمن برنج ایران:برنجهای
وارداتی معدوم میشود/نمایندگان
اعزامـی بـه هنـد و تایلنـد در

ارائه گزارش تعلل میکنند

دبیر انجمن برنج ایران گفت: انجمن برنج از نمایندگان مجلس
درخواست می کند حالا که با انتشار اخباری مبنی بروجود برنج آلوده
در انبارهای دولتی مردم را نگران کرده اند تکلیف را هرچه سریعتر
روشن کنند؛ چون برخی از نمایندگان عادت دارند بعد از اینکه بحثی
را پیش کشیده و افکار عمومی را جریحه دار کردند پای خود را از
مساله بیرون بکشند بدون اینکه اقدام خاصی در خصوص روشن سازی

مساله مطرح شده انجام دهند.

 

 

جمیل علیزاده شایق-دبیر انجمن برنج ایران- در گفتگو با خبرنگار
ایلنا در خصوص بحث توزیع برنجهای آلوده که در هفتههای اخیر در
رسانهها منتشر شده است بیان داشت: بحث توزیع برنج های آلوده بحث
جدیدی نیست؛ در سال ۹۲ نیز این مساله در رابطه با برنج های
ایرانی مطرح شد که با پیگیریهای به عمل آمده مشخص شد ادعای آلوده
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بودن برنجهای ایرانی با برندهای معروف کذب است و مشخص شد که بسته
های برنج ایرانی حاوی برنج های خارجی بوده است.

وی افزود: در اسفند همان سال درخواستی ارائه شد مبنی بر اینکه
این مساله را مورد بررسی قرار دهند تا مشخص شود این برنجها از
کجا آمده است و همین خاطر وزارت بهداشت، کمیسیون سلامت تشکیل داد
که انجمن برنج، موسسه استاندارد، موسسه تحقیقات برنج، وزارت جهاد
کشاورزی و نماینده کمیسیونهای بهداشت و کشاورزی مجلس نیز در این
کمیسیون حضور داشتند؛ نتیجه این مساله بطور کامل مشخص نشد؛ اما
نتیجه های دیگری داشت؛ اول اینکه از شروع سال ۹۳ هیچ برنج
وارداتی بدون اخد گواهی سلامت از وزارت بهداشت وارد کشور نشود که
به همین خاطر وزارت بهداشت در بحث اخیر توزیع برنج های آلوده 
اعتقاد دارد که از این مصوبه سرپیچی نشده و هیچ محصولی بدون اخذ
گواهی سلامت وارد ایران نشده است، نتیجه دوم هم این بود که موسسه
تحقیقات برنج هم گزارشی را منتشر کرد مبنی بر اینکه شالیزارهای
ایران امکان آلوده کردن برنج را ندارد؛ در حال حاضر نیز  انجمن
برنج به زودی گزارشی را منتشر خواهد کرد مبنی بر اینکه ثابت کند

برنج ایرانی هیچگونه آلودگی ندارد.

علیزاده شایق تاکید کرد: تصمیم دیگری که درآن کمیسیون گرفته شد؛
اعزام افرادی به هند برای بررسی برنج های هندی بود که در آن زمان
از این کشور به دلیل تحریم به جای بدهی به ایران برنج تحویل داده
شد به همین خاطر هیاتی ایرانی- نماینده های کمیسیونهای بهداشت و
کشاورزی- به هند رفتند؛ اما اعضای انجمن برنج در این سفر حضور
نداشتند و زمانی که این گروه از هند بازگشتند انجمن برنج ایران
درخواستی مبنی بر ارائه گزارش از این گروه را مطرح کرد؛ اما
متاسفانه هیچ گزارشی از جانب این افراد منتشر نشد و آقایان اعلام
کردند که این گزارش در صحن علنی مطرح شده و با اطمینان از سالم
بودن برنج های وارداتی سخن گفتند؛ اما نکته جالب این است که تا

امروز کسی این گزارش را ندیده است .

وی افزود: این گروه سال بعد به تایلند سفر کرد تا وضعیت برنج های
تولیدی این کشور را مورد بررسی قرار دهد اما پس از این سفر نیز
گزارشی ارائه نداد و نقطه کور این است که مشخص نیست دقیقا به چه

دلیلی این سفرها انجام شده است.

دبیر انجمن برنج ایران در خصوص اخباری مبنی بر توزیع برنج آلوده
در بازار و همچنین وجود انبارهایی حاوی برنج آلوده بیان داشت:



وزارت بهداشت اعلام کرده است که از سال ۹۳ هیچگونه برنج آلوده ای
وارد کشور نشده است؛ اما در جمع بندی ها به این نکته می رسیم که
این برنج های آلوده یا به صورت قاچاق وارد کشور شده است و یا
برنج هایی است که در سال ۹۲ مازاد بر مصرف وارد کشور شده است که
به دلیل مازاد تولید در سال ۹۳ وارد بازار نشده است و به دلایلی

فاسد شده است.

علیزاده شایق با تاکید بر اینکه مجلس در این قضیه وظیفه دارد
نگرانی مردم را برطرف کند، بیان داشت: انجمن برنج از نمایندگان
مجلس درخواست داردحال که مردم را نگران کرده اند تکلیف را هرچه
سریعتر روشن کنند؛ چون برخی از نمایندگان عادت دارند بحثی را پیش
کشیده و افکار عمومی را نگران کند، سپس پای خود را از مساله
بیرون بکشند  بدون اینکه اقدام خاصی در خصوص روشن سازی مساله

مطرح شده انجام دهند.

دبیر انجمن برنج ایران در پایان تاکید کرد که در صورت آلوده بودن
برنجهایی که در انبارها است؛ چاره ای جزمعدوم کردن وجود ندارد.

 

به کانال تلگرام به اگروفودنبوز بپیوندبد .

 

https://telegram.me/ariafoodclub

